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To: 5.1.2e [EE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Fri 10/2/2020 5:33:40 AM

Subject: RE: Meerkosten corona-test niet expliciet genoemd inmeerkosten-regeling SD; nu wel afspraak

Received: Fri 10/2/2020 5:33:40 AM

Ja heb de uitnodiging ontvangen. Dank.

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

Van:IEEE) EXE iv o>
Datum: donderdag 01 okt. 2020 9:10 PM

Aan:IEEE) BERET ovis >

Onderwerp: RE: Meerkosten corona-test niet expliciet genoemd in meerkosten-regeling SD: nu wel afspraak

HIN

Dank voor de info.

(LZ) belde over alle financiéle regelingen. Hijbelegt op verzoek van [| EES (wens|EREg om

koepels) een overlegje maandag.
Ik heb jouw naam doorgegeven.

Groet,

5.1.2e

van: INEEXECENNN MEKEDNM  minvws.ni>
Verzonden: donderdag 1 oktober 2020 17:27

aan:IEEE)BREEN© minvws.ni>
Onderwerp: FW: Meerkosten corona-test niet expliciet genoemd in meerkosten-regeling SD; nu wel afspraak

Ter info,
Anders dan ik eerst dacht, concluderen we dat het zelftesten door zorgaanbieders wel onder de meerkostenregeling valt.

Daarmee werkt dit dus hetzelfde als in de wiz.

van: INEXENNN
Verzonden: donderdag 1 oktober 2020 15:30

Aan: JEEET© invws. >;IEKECNE)EXE© minvws.ni>
Onderwerp: RE: Meerkosten corona-test niet expliciet genoemd in meerkosten-regeling SD; nu wel afspraak

OK, ik kan die lijn ook volgen. Wat mij betreft houden we daar dan voor nu aan vast.

Hoe groot het probleem is weet ik ook niet, en gaan we ook niet achter komen denk ik. Als we dit klein willen houden, ga ik dit

ook niet uitvragen..

Verzonden: donderdag 1 oktober 2020 14:42

Aan:IEEE)EXER© minvws..>;IEE)SEXEDo invws.ni>
Onderwerp: RE: Meerkosten corona-test niet expliciet genoemd in meerkosten-regeling SD; nu wel afspraak

Ik deel de lijn van [REQ geloof ik.

Als het gebruik maken van commerciéle testen i.p.v. de route via de GGD voorkomt dat discontinuiteit van zorg ontstaat, of dat

de meerkosten langs de andere kant twee keer zo hoog zijn, zie ik niet waarom dit niet onder de meerkostenregeling kan vallen.

Wij hebben expres geen volledig kader meegegeven van wat wel en wat niet onder de meerkosten valt.

Tegelijkertijd hoeven we dit volgens mij ook niet te stimuleren, en vraag ik mij Uberhaupt af welke jeugdhulpaanbieders (en ik

denk dat hetzelfde voor de wmo geldt) hier gebruik van maken. In de WLZ verwacht ik dat enkel verpleeghuizen dit zullen gaan

doen. Weten we daar nog iets over?

Oftewel, hoe groot is dit probleem eigenlijk?
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Groet,

Verzonden: donderdag 1 oktober 2020 11:21

Aan:[ESET BERET © invws.n >; IESEREN EXEC © minvws.ni>
Onderwerp: RE: Meerkosten corona-test niet expliciet genoemd in meerkosten-regeling SD; nu wel afspraak

Ik zie hier geen uitsluitingsgrond in. In de WIz-beleidsregel staan vergelijkbare passages die er op toezien dat er geen sprake
kan zijn van dubbele compensatie, dus daar verschillen de twee meerkostenregelingen niet zoveel. Dit is geen kwestie van het

voorkomen van dubbele compensatie, maar meerkosten door commerciéle testen omdat de ‘gratis’ route (tijdelijk) onvaldoende

begaanbaar is en daardoor personeel langer thuis zit (waarmee ook weer meerkosten voorkomen worden).

Het lijkt me zeker wenselijk hier één lijn te trekken over domeinen heen, cok om regels voor compensatie te kunnen stellen. Zie

ter info ook bijgaande mail op dit onderwerp (en maximering van de kosten van testen).

Groet

van: ) SEE minvws.ni>
Verzonden: donderdag 1 oktober 2020 10:28

Aan: JEEXET© minvws.n>;INEEEXECNN)EXE@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: Meerkosten corona-test niet expliciet genoemd in meerkosten-regeling SD; nu wel afspraak

Ha

Dit punt, over testen door zorgaanbieders, kwam net ook weer terug in de stuurgroep bekostiging corona. Kernvraag is of het

testen van medewerkers door zorgaanbieders onder de meerkostenregeling sociaal domein valt.

Ik heb net nog even gekeken naar de uitwerking die we hebben opgesteld voor de meerkostenregeling, daarin staat ook de

passage dat het alleen meerkosten valt als het ‘niet al op een andere wijze wordt gecompenseerd’. Het blijft interpretatie, maar

m.i. zou je op basis daarvan kunnen zeggen dat het niet onder de meerkostenregeling SD valt aangezien dit ook via de GGD'’s

kan worden bekostigd.

Van belang hierbij is dat het wel onder de meerkostenregeling wlz valt. Gevolg hiervan is dan mogelijk dat aanbieders die in

meerdere domeinen werken het allemaal via de wiz route gaan doen. Daarbij is de vraag of we hier niet een lijn in moeten

trekken, zodat aanbieders weten waar ze aan toe zijn.

Overigens is de lijn in brede zin dat het testen in eerste instantie vooral via de GGD moet verlopen en alleen als er goede
redenen zijn via de commercié€le route, maw het wordt niet gestimuleerd. Zeker aangezien de testcapaciteit bij de GGD binnen

enkele weken fors wordt vergroot.

Verzoek vd stuurgroep is om het standpunt hierover te bepalen zodat dit aanBE kan worden meegegeven ERWLMheeft hier

ook gesprekken over met o.a. ZN, en het is goed als hij het hele veld scherp heeft). Vraag aan jullie is daarom zijn jullie het

eens met mijn interpretatie dat het niet onder de meerkostenregeling valt?

Groet

van: JEe minvws.nl>
: maandag 28 september 2020 20:46

ED ) SEE eninvws.n>;IEE SEEN inves;IEEE
FEI) <BR Pd @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Meerkosten corona-test niet expliciet genoemd in meerkosten-regeling SD; nu wel afspraak

Mhm, goede vraag.

Aan deze mogelijkheid hebben we niet gedacht. Ik ging ervan uit dat dit sowieso via de GGD-en liep.
Tegelijkertijd hebben we geen limitatieve lijst aan meerkosten opgenoemd. Bewust, omdat er altijd zaken zijn die we niet

kunnen verzinnen maar wel relevant zijn.

Belangrijk is in ieder geval om van VGN mee te geven dat er vanuit VWS geen oproep is gedaan.
En dat dit niet nieuw is, maar al eerder mogelijk was in de WLZ.

Wat betreft wel of niet meerekenen met de meerkosten...is de redeneerlijn niet dat gemeenten GGD'en financieren, en budget
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overhouden wanneer de GGD’en minder hoeven te testen, omdat zorgaanbieders die zelf, buiten de GGD om organiseren. En er

dus zelf prima voor kunnen kiezen om die via de meerkosten weer aan aanbieders te vergoeden?

Misschien nog even een nachtje op kauwen...

Verzonden: maandag 28 september 2020 20:36

) BEE eminvws.o>;IEE)BEEXERN© minvws i>;
minvws.nl>

Onderwerp: FW: Meerkosten corona-test niet expliciet genoemd in meerkosten-regeling SD; nu wel afspraak

Aan:

Ha 5.1.2e

Hieronder de reactie van LZ op de vraag over het testen van medewerkers van zorgaanbieders waar VGN vorige week naar

vroeg.

In de wiz valt dit dus wel onder de meerkostenregeling, in het sociaal domein niet (dubbelcheck [EXE]. Aanbieders is het

sociaal domein kunnen dit via OGZ budget bekostigt krijgen.

Groet,

5.1.2e

Verzonden: maandag 28 september 2020 17:49

Aan: minvws.nl>

minvws.nl>;[EGE minvws.nl>;[GEE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Meerkosten corona-test niet expliciet genoemd in meerkosten-regeling SD; nu wel afspraak

JE
Dank voor de vraag zwart op wit. Nu heb ik m helemaal scherp.
Ik heb er toevallig vanmorgen over gesproken met van ons Covidteam. Zij vertelde dat er vorige week dinsdag wel

over het zelf testen door aanbieders is gesproken. Maar meer in constaterende zin dat dat een bestaande route is. En ook dat

het wel voordelen kan hebben dat die route wordt belopen, bijv. als het gaat om cliénten die getest moeten worden.

Dat er een afspraak over is gemaakt wordt niet herkend, ook niet dat er een expliciete oproep door VWS is gedaan.

Als aanbieders in de langdurige zorg kiezen voor zelf testen, dan kan inderdaad een beroep op de meerkostenregeling worden

gedaan. Zie ook Q en A hieronder.

Ik weet eerlijk gezegd niet hoe dit bij de SD-meerkostenregeling in zijn werk gaat. Daar weet jij waarschijnlijk meer van. Mocht

het zo zijn dat het in het sociaal domein niet onder de meerkostenregeling valt, dan staat voor aanbieders altijd nog de optie
open om de GGD-route te bewandelen.

Vraag:
Moet de vergoeding van de kosten van het testen van de medewerkers op corona verlopen via de GGD zodat dit kan worden

vergoed uit het Openbare gezondheidszorg(OGZ)-budget? Of is het cok mogelijk om de kosten van de testen van de

medewerkers te vergoeden uit de NZa meerkosten regeling t.a.v. corona?

Antwoord:

Het testen van zorgmedewerkers op welke besmetting dan ook is in principe een werkgeversverantwoordelijkheid. In het geval
van COVID-19 is vanwege de bijzondere situatie ervoor gekozen om de GGD’en te vragen de organisatie voor testen van

zorgmedewerkers buiten het ziekenhuis op zich te hemen. De kosten hiervan worden vergoed vanuit het OGZ-budget. Een

instelling kan er ook voor kiezen om zelf de testen uit te voeren en geen gebruik te maken van de diensten van de GGD en. De

kosten die hiervoor gemaakt worden, kunnen op grond van de beleidsregel "SARS-CoV/-2 virus - BR/REG-20158" van de NZa

vergoed worden. De zorgaanbieder moet deze extra kosten die hiervoor gemaakt worden dan wel duidelijk identificeerbaar in

zijn administratie opnemen.

Zie voor meer informatie de factsheet over de financiering van coronatesten:

https://www. rijksoverheid. nl/documenten/brochures/2020/06/08/uitgangspunten-financiering-coronatesten

Verzonden: maandag 28 september 2020 17:34
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Onderwerp: FW: Meerkosten corona-test niet expliciet genoemd in meerkosten-regeling SD; nu wel afspraak

Urgentie: Hoog

Rg:
Volgens mij zou jij nog kijken binnen LZ wat er nu precies is afgesproken in het koepeloverleg vorige week over compensatie
van testen van medewerkers door zorgaanbieders, zie hieronder vraag van VGN.

Heb jij hier al duidelijkheid over?

=

Verzonden: woensdag 23 september 2020 14:51

aan:ICED)BEEEDN© invws.ni>
Onderwerp: Meerkosten corona-test niet expliciet genoemd in meerkosten-regeling SD; nu wel afspraak

Urgentie: Hoog

Dag [RF

Zie je kans me te bellen ivm afspraak uit koepeloverleg covid 19 gisteren? Daar is afgesproken dat zorgorganisaties zoveel mogelijk
zelf hun medewerkers gaan testen op Corona. Dit om de capaciteit van de publieke teststraten de komende maanden te ontlasten.

Naar ik begreep heeft VWS mondeling bevestigd dat de kosten van deze testen onder de meerkostenregeling valt. Onder de SD-

meerkostenregeling wordt dat nu nog niet letterlijk genoemd. Wij zoeken daarom naar formele bevestiging.

Wij willen graag onze aanbieders snel informeren over de beoogde inzet van test-afspraken buiten de GGD. En hoe de

bekostigingsroute dan loopt, die informatie hoort er dan bij.

Met vriendeliike aroet.

Meer weten over het coronavirus en de gehandicaptenzorg? Kijk op vagn.nl/corona en volg VGN op social media.

DEO


